
Referat fra den 15/4

Næste møde den 18/5-2021 klokken 18.30. 

Havn
Ramslaget er i store træk færdigt, der vil blive lavet en jernramme og et gelænder, som det sidste.

Lyset på pladsen skal justeres mere ned, lyser stadig meget ud over vandet.

Der har været en forespørgsel omkring isautomat på havnen, vi tager en snak med dem der vil det, 
for at høre hvordan de forestiller sig det. Hvis det skal være, skal det være uden arbejde og udgift 
for HSS.

Der bliver igangsat en ekstra indsats for at få de sidste efterladte både væk fra Havnen.

Kajakstativ er færdigt for nu, vi skal ha søgt om at få lov til at ligge tag på.

Økonomi.
Der er ikke nogen overraskelser, dog har der været et stort strømforbrug på havnen til vinter, ud 
over hvad saunaen har brugt, ville være rart at vide hvem der har brugt strøm og på hvad.

Andet
Standerhejsning gennemføres sammen med oprydningsdag den 2/5.

Vi indkalder til generalforsamling den 17/6 og håber at åbningen at samfundet går efter planen.


